
PROTOKÓŁ NR 47/2021

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się 
dnia 25 października 2021 roku.
Posiedzenie komisji trwało 164 05'1700 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Sławomir Rosa, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Zaopiniowanie projektów uchwał.
Pani Patrycja Piotrowska przedstawiła projekty uchwał:

1) w sprawie nadania nazw drogom publicznym położonym w miejscowości 
Stasiopole, gmina Dąbrówka

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

2) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Dąbrówka gmina Dąbrówka

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

3) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Ludwinów gmina Dąbrówka

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

4) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowościach 
Kołaków i Ostrówek, gmina Dąbrówka

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych



5) w sprawie nadania nazw drogom publicznym położonym w miejscowości 
Kołaków, gmina Dąbrówka

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

6) w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Dąbrówka w prawo własności oraz 
wysokości stawek procentowych tych bonifikat

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

Pan Rafał Roguski przedstawił projekty uchwał:

1) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Dąbrówka a Gminą Radzymin.

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

2) projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do 
Stowarzyszenia „Metropolia Warszawa”

4 głosów „za",
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 4 radnych

Ad. 3. Sprawy różne.
Przewodniczący komisji zadał pytanie dotyczące pozyskania środków 

w Rządowym Funduszu „ Polski Ład” w Programie Inwestycji Strategicznych. 
Odpowiedzi udzielił Pan Rafał Roguski informując o pozyskaniu 3 000 000 zł., 
pozyskane środki zostaną przeznaczone na termomodernizację Publicznej Szkoły 
Podstawowej w Józefowie.

Ponadto Pan Sławomir Rosa zadał pytanie jaka jest szansa na zrobienie 
szlabanu przy Szkole Podstawowej w Dąbrówce?
Odpowiedzi udzielił Pan Rafał Roguski informując, że dokumentacja projektowa 
została wykonana w ubiegłym roku. Na dalszym etapie prac należy zabezpieczyć 
środki finansowe w budżecie.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Komisji -  Sławomir Rosa, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.



Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis j j
1 Rosa Sławomir
2 Marcinkiewicz Andrzej
3 Kłębek Krzysztof
4 Wójcik Grzegorz y _________


